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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen

Matansvarig Adam Molnar
Masteransvarig Madicken Astorsdotter

Nyinvald Emil Dahlberg
Nyinvald Viktor Carlsson

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 11:59.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi hade en arbetskväll i onsdags där vi skrev gruppöverlämning. Alla utom
Adam, Isak och Bohlin närvarade.

• Ortis har utöver arbetskvällen varit med och arrat vår pluggkväll, mailat
med PA om ett nytt möte innan sommaren samt tillsammans med Kasper
varit på en sittning som arrangerades av SNZ.

• Alex har efter arbetskvällen läst igenom vår gruppöverlämning i sin helhet
för att fixa evetuella misstag.

• Hugo har inte direkt gjort något personligt arbete, men har varit med på
såväl arbetskväll som pluggkväll.

• Råde hade planerat att hjälpa till att laga mat till pluggkvällen, men då
den hjälpen inte verkade behövas skrev han istället färdigt protokollet
från senaste mötet. Utöver det har han fokuserat på sit arbete i FREK
på sistone.

• Bohlin har lagt upp statistik för tentorna i april. Han vet inte om spidera
har publicerat det på ftek ännu, men han har gjort sin del.

• Kasper har gjort samma saker som Ortis, med undantag för att maila
med PA.

• Madicken har försökt boka in ett sista möte med masterenheten innan
sommaren. Det visade sig vara svårt att hitta en lunch då alla kunde, så
i slutändan kommer Råde inte att vara med.

• Emil har som nyinvald inte gjort så mycket ännu, men han mår bra.
• Viktor har likt Emil inte hunnit göra så mycket ännu. Han har dock

hunnit prata lite med Foton om att ta bild till modulen.

§5 Kurser
• Åk1: Folk är glada att programmeringen snart är över. Det märkts att
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det börjar dra ihop sig för tentor, vilket är en påfrestning för många. F
anser generellt sätt att Mekanik 2 är rolig men klurig. Sannolikhet och
statistik rullar på. TM tycker att deras projekt är det jobbigaste. Diskret
matematik rullar också på rätt bra.

• Åk2: Allt material för F2 är nu genomgått. Det ska vara en repetitions-
föreläsning till i Optik. Alex har inte hört några nyheter från TM.

• Åk3: Det är dags att lämna in opponeringsrapport för kandidatarbetet
snart. Exakt datum skiljer sig lite mellan olika institutioner. TM har
inlämning av ett klimatprojekt i Miljö och matematisk modellering på
fredag. De har fått tillbaka en tidigare individuell uppsats vilken verkar
ha gått bra för de flesta. Hos F är uppslutningen på föreläsningarna i
Miljöfysik ganska låg. Det finns inga gamla tentor att plugga på, då det
är första gången som kursen har en tenta. Det finns heller inga exem-
peltentor. Det som istället finns är exempeluppgifter kopplade till varje
föreläsning och uppgifterna på tentan ska vara inspirerade av räkneupp-
gifter i kursen.

• Master: Det har varit tekniska strul kopplade till kursvalet för LP1. Det
ska nu ha lösts, men deadline för ansökan har behövt skjutas upp från
igår till imorgon.

§6 Cocktailparty Ortis tycker att vi kort bör utvärdera året vad gäller Cocktailpartyn. Alex
tycker att det har fungerat bra överlag, men anser att vi bör ha uppdaterat
recepten mer i dokumenten istället för att ha recepten på annat håll. Han tycker
även att vi bör ha inventerat oftare. Alla anser att samtliga nya rätter som vi
har lagt till har varit lyckade. Madicken tycker speciellt att de efterrätter som
vi har lagt till har varit bra. Råde anser att vi borde ha lagat mer mat läsperiod
1, men att mängderna annars har varit lagom. Vad gäller föreläsare är Alex
uppfattning att Christian Forssén var uppskattad, men att Rebecka Jörnsten
höll föreläsningen på en, enligt många, för avancerad nivå.

§7 Pluggkväll Vi arrade pluggkväll igår. All mat gick åt och Alex räknade till att omkring 30
personer kom och tog mat. Av dessa inräknas dock FnollK som endast kom förbi
för att ta mat. Det var dock en del som satt ett tag på Focus och pluggade. Det
hade skett en olycklig misskommunikation med det glutenfria alternativet då all
sallad i förväg redan hade blandats med pastan. Alex anser att det fungerade
bättre att ha pluggkvällen på Focus jämfört med i en FL-sal, framförallt på
grund av att det var nice med kök precis intill. Han anser heller inte att det
tar så lång tid att arrangera och att man därför kan överväga att hålla två
pluggkvällar per läsperiod.

§8 PA-möte Ortis har mailat med PA om att boka in ett möte med både oss och de nyinvalda
innan sommaren. Det har dock inte visat sig vara möjligt utan det blir efter
sommaren istället. Ortis undrar vad vi anser att vi ska ta upp. Råde anser
att vi kort bör ta upp diskussionen vi har haft med SnKfKb om duggan i
Sannolikhet och statistik. Alex håller med om att det nog bör nämnas kort i
alla fall. Han anser också att vi bör höra om det finns någon uppdatering om
vem som kommer hålla i programmeringen nästa år och vilka ändringar som
kommer att göras. Det nämns också att vi bör höra vad som kommer att hända
med Grundläggande corporate finance då examinator Gunnar Wramsby slutar
och det inte finns någon klar ersättare. Ortis säger också att vi bör diskutera
svaren på Student Voice.

§9 SNFika Vi ska hålla i SNFika nästa fredag. Alla i år 2 är lediga hela dagen och är därför
ansvariga för handling och förberedelser. År 3 har opponering på kandidatar-
betet då. Råde är osäker på om han kommer kunna vara med eller inte. Alex
säger att han ska komma ihåg att göra pr i tid denna gång.
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§10 Övriga frågor

§10.1 Överlämning Hugo kom på att vi kanske bör diskutera när vi ska ha överlämning. Alex
undrar om vi bör ha det innan eller efter tentorna. De nyinvalda på plats säger
att de bör kunna strax efter tentorna. Ortis säger att han är upptagen 2/6
men hade kunnat 1/6. Vi säger primärt första och tanken är då att vi kör en
powerpoint och sedan avslutar med lite grill.

§11 Nästa möte Tisdag 22/5, kl. 12:01 i Acceptorn.

§12 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:30!

Figur 1: https://xkcd.com/1329/
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